
TOBB  Müşterek  Konsey
toplantısı yapıldı

thi – Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği  (TOBB)  Müşterek  Konsey
Toplantısı,  Ticaret  Bakanı
Mehmet  Muş  ve  TOBB  Başkanı  M.
Rifat  Hisarcıklıoğlu’nun
katılımıyla  gerçekleştirildi.

Toplantıda Ticaret ve Sanayi Odaları Konsey Üyesi olan Trabzon
Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı M. Suat Hacısalihoğlu
söz alarak iş dünyasının taleplerini Bakan Muş’a iletti.

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, kurum olarak ekonominin
tüm kılcal damarlarına ulaştıklarını, böylece sahadaki durumu
en  iyi  şekilde  görüp,  sorunları  ve  sıkıntıları  tespit
ettiklerini söyledi. Pandemi döneminde 200’e yakın öneri ve
talebi  hükümete  ve  Bakanlığa  ilettiklerini,  bunların  pek
çoğunun hayata geçirildiğini belirten Hisarcıklıoğlu, destek
adımlarının olumlu yansımalarının da görüldüğünü dile getirdi.

Hisarcıklıoğlu,  kamuda  bekleyen  özel  sektör  alacaklarının
ödenmesine  yönelik  olumlu  ve  somut  adımlar  başladığını  da
memnuniyetle  takip  etiklerini  vurgulayarak,  “Elbette  bazı
konularda  da  sıkıntılar  sürüyor.  Özellikle  bankalarımızın,
Merkez Bankasından fonlama maliyetleri yüzde 14’e düşmesine
rağmen  son  günlerde  kredi  faizlerini  olağanüstü  şekilde
artırdıklarını  görüyoruz.  Bazı  bankaların  yüzde  25-30’lar
seviyesinde, hatta kredili mevduat hesaplarına 35 civarında
kredi faizleri uyguladıklarını duyuyoruz. Ülkemiz ekonomisini
büyütecek,  üretimi,  yatırımı,  istihdamı  ve  ihracatı
artıracaksak,  hepimiz  elimizi  taşın  altına  koymalı  ve
fedakarlık yapmalıyız. Feda reel sektörde, kar mali sektörde
şeklinde  bir  paylaşım  olamaz.  Bankalarımızın  artık  daha
vicdanlı davranmasını bekliyoruz.”
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Ticaret Bakanı Mehmet Muş da Bakanlık olarak, ticari hayata
ilişkin tüm süreçlerde iş dünyasıyla istişareye büyük önem
verdiklerine  işaret  ederek,  bu  istişareler  esnasında  gelen
talepleri hızla değerlendirip sonuçlandırmaya çalıştıklarını
söyledi.

Muş,  Kovid-19  salgınının  yarattığı  olumsuzluklara  rağmen
Türkiye  ekonomisinin  2021  yılında  yüksek  büyüme  oranları
yakalamayı  başardığını  hatırlatarak,  “Gerçekleşen  yüksek
oranlı büyümenin yüzde 92’si net ihracatımızdan kaynaklanmış
ve  2021  yılında  ekonomik  büyümemizde  imalat  sanayisi  ve
ihracatın  payının  ağırlık  kazanmasıyla  küresel  ihracattaki
payımız artmıştır” diye konuştu.

Muş, mal ihracatına yönelik mevcut destekleri sürdürerek bu
yıl 7 bin 200’ün üzerinde firmaya destek ödemesi yaptıkları
bilgisini  vererek,  “2022  yılı  için  ihracatçılarımıza
ayırdığımız  destek  bütçesi  5,2  milyar  liradır.  İnşallah,
pandeminin etkilerinin azalmasıyla ihracatçılarımız daha fazla
faaliyet  gerçekleştirecek,  biz  de  onları  daha  çok
destekleyeceğiz”  dedi.

HACISALİHOĞLU İŞ DÜNYASININ TALEPLERİNİ İLETTİ

TTSO  Başkanı  M.  Suat  Başkan  Hacısalihoğlu,  toplantıda  söz
alarak iş dünyasının bakanlığıyla ilgili taleplerini Ticaret
Bakanı Mehmet Muş’a iletti.


